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Braal Sloopwerken: passievolle specialist 

 

Slopen is zijn lust en zijn leven! En met Braal Sloopwerken slaagde vv Lekkerkerk 

Businessclublid Maarten Braal er óók nog eens in om er zijn beroep van te maken. 

Zijn bedrijf is vooral actief in de sector ‘renovatie’ en daarnaast gespecialiseerd in 

beton zagen én – boren. 

“Ik kwam al jong in het sloopwereldje terecht,” vertelt Maarten Braal. ‘Vijftien was ik toen ik 

er mijn debuut in maakte. Ik had een opleiding tot timmerman gedaan en was voorbestemd 

om in de bouw te gaan werken, maar eerlijk gezegd had ik maar één passie. Dus kwam ik in 

het slopersvak terecht. Wat me er zo in aansprak? De recht-voor-zijn-raap cultuur vooral. 

Goed is goed en slecht is slecht, daar winden we geen doekjes om, ha ha! Ik ben zelf ook direct 

in de wijze waarop ik communiceer, dus paste ik prima in de branche.” 

Na een aantal jaren in  loondienst te hebben gewerkt begon Maarten Braal in 2007 voor 

zichzelf. “het was mijn droom om te beginnen als renovatiesloper en daarna door te groeien 

naar totaalsloop. Die laatste ambitie heb ik inmiddels laten varen. De economische crisis kort 

na de start van mijn onderneming zorgde ervoor dat het beter was om me op renovatie te 

blijven richten. Groots investeren was in die tijd niet zo handig, vandaar. Later kwam ik tot 

de conclusie dat totaalsloop voor mij niet rendabel genoeg is om er alsnog in te stappen. Het is 

goed zo. Met renovatiesloop en onze specialismen het boren en zagen van beton én 

funderingherstel kunnen we een prima boterham verdienen met ons team 

Tot voor kort ging Maarten Braal als zowel businessclublid als actief voetballer van vv 

Lekkerkerk door het leven, maar in die laatste hoedanigheid is hij niet meer te zien. Deze 

zomer nam hij afscheid van Lekkerkerk 2. “Ik ben 38 nu en merk dat ik minder fit ben dan 

mijn jongere ploeggenoten. Daarnaast heb ik het zakelijk druk. Of ik mijn elftal mis? Tuurlijk 

wel, zéker de sfeer en de humor van de kleedkamer.” 

Als Businessclublid blijft hij sowieso wél aan. “Uiteraard, want ik vind het mooi om op die 

manier te kunnen bijdragen aan een gezonde en gezellige vereniging,” zegt hij glimlachend. 

“De bijeenkomsten vind ik ook leuk. Enneh…. vv Lekkerkerk is en blijft  mijn cluppie, hè!” 


